
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 4 2  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 20.01.2021 г. 

Днес,  20.01.2021 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе извънредно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.30  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, проф. Иво Петров, Малина Едрева, 

д-р Веселин Милев, Михаил Паргов, Яна Тодоранова, Албена Кръстева. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

отделен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 1 от дневния ред: Писмо вх.№ СОА20-НЦ62-1103/04.12.2020 г. относно 

кръщаване на обект в гр. София на името на проф. д-р Александър Чирков 

Д-р Койчев – Давам думата на проф. Иво Петров. 
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Проф. Петров – Изразих мнение, както писмено, така и по медиите, смятам че на проф. 

Ал. Чирков дължим много от цялото ни здравеопазване и България като държава. Дали 

ще бъде като държавна награда или да наименоваме, най-логично тази болница, която 

той създаде и в която са обучени много хора, които се опитват да променят 

здравеопазването в една модерна посока. Но така или иначе мисля в посока да бъде 

отдадено признание. 

Д-р А. Койчев – Проф. Петров е пример как трябва да се уважават учителите от всички 

нас. Д-р Маджаров предлага широка палитра от публични пространства. Това писмо е 

за сведение, но предполагам, че нямате нищо против да продължим тези действия. 

Я. Тодоранова – Какъв е шансът да се наименова болницата, а не просто нещо? 

Проф. Петров – Аз не съм компетентен. Доколкото знам, не е много прост процес 

преименоване на улица. Имахме идея да се именова някой от площадите. 

Д-р Койчев – Моля да гласуваме едно принципно съгласие, въпреки че това е писмо за 

подготовка и стартиране на процедура за именуване на публично пространство. Проф. 

Генча Начев също изрази съгласие. 

Комисията изразява принципна подкрепа на искането да бъде именувано публично 

пространство на територията на Столична община. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
По т. 2 от дневния ред: Писмо № СФИ20-ВК66-172/87/29.12.2020 г. относно 

финансови отчети на общинските търговски дружества – лечебни заведения за 

месец октомври на 2020 г. 

Д-р Койчев  - Това писмо е за сведение, но д-р Барбалов ако желае, ще направи кратко 

експозе. Или ако има въпроси. 

Комисията приема материала за сведение. 
 
 
По т. 3 от дневния ред: Писмо СОА21-МЦ29-14/2/15.01.2021 г. относно определяне 

на представител за участие в конкурсна комисия – 02.02.2021 г., 10.30 ч. 
 
Комисията определя Албена Кръстева. 
 
 
 



По т. 4 от дневния ред: Отчети №№ СОА20-МЦ29-488/20.10.2020 г., СФИ20-ТД26-
117/143/20.10.2020 г. 
 
Комисията приема отчетите за сведение. 
 
 
По т. 5 от дневния ред: Отчети №№ СОА20-ГР94-5701/18.11.2020 г., СФИ20-МЦ29-
7/284/07.12.2020 г. 
 
Комисията приема отчетите за сведение. 
 
По т. 6 от дневния ред: Писмо № СОА21-КЦ01-2149/13.01.2021 относно нуждите на 

ЛЗ на територията на СО от специализиращи лекари 
 
Д-р Койчев – Д-р Ганев беше активен и в набирането на доброволци в Ковид-зоните, от 

тогава установихме контакт. Сега зададе въпрос как стои въпросът със 

специализиращите лекари. Г-н Ганев, как се породи това желание за колаборация. 
 
Д-р Ганев – Благодаря, че ми давате възможност да се изкажа. Голям проблем е 

специализирането на младите лекари, намирането на места и намирането на достатъчно 
бройки. Няма достатъчно информативна система да ни каже каго и как можем да се 

включим. Затова след въпроси от моите колеги реших да направя това запитване. С 

това да решим проблемите и с липсата на лекари. Мисля, че Столична община може да 

работи за създаване на централизирана система за съобщаване на нуждите на тези 

болници при активна колаборация с университетите. 
 
Д-р Койчев – Това наистина касае колегите и тяхното кариерно развитие. Ние се 

страраем да предлагаме привлекателни възможности за старт на тяхната кариера. В 

сайта на министерството са качени конкурсите за специализанти, но това не отменя 

нашия ангажимент. Може също така да контактувате и с проф. Петров. Мога да 

обобщя, че чукате на отворена врата. 
 
Проф. Петров – Абсолютно. На всички нива – студентско и специализантско, искаме да 

мотивираме колегите да останат в България. 
 
Д-р Койчев – Ще изготвим програма за набиране на специализанти по различни 

специалности, не толкова привлекателни, от които имат нужда общинските болници. 
 
Комисията реши да се изпратят писма до МБАЛ, САГБАЛ и СБРДЦП за информация, 

със срок до петък. 
 
 
По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-12927/3/04.01.2021 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за 

отдаване под наем за срок от пет години на части от имоти, публична общинска 

собственост, находящи се на територията на район „Нови Искър“, за 

осъществяване на здравна дейност /лекарски и стоматологични кабинети/ 
 
Г-жа Даниела Райчева представи накратко доклада с проекта за решение. 
Няма желаещи за изказвания и въпроси към вносителя. 



 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
 
По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-11166/22.12.2020 г. относно 

кандидатстване с проектно предложение по процедура за директно предоставяне 

на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP00-6.002 „Патронажна грижа+“, по 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси 2014-2020“ 
 
Г-жа Вяра Петрова представи накратко доклада. В проекта има две дейности – една за 

хора с увреждания за помощ в дома, медицински услуги и др., втората – държавно 

делегирани дейности за закупуване на дезинфектанти и др. мерки срещу 

разпространението на вируса на Ковид. В момента се разработва проекта. 
 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 



Албена Кръстева – за 
 
По т. 3 доп. от дневния ред: Писмо № СОА21-МЦ29-19/18.01.2021 г. за определяне 

на представител за участие в конкурсна комисия – 02.02.2021 г., 10.00 ч. 
 
Комисията определя проф. Иво Петров. 
 
По т. 7 от дневния ред: Разни. 

М. Паргов – От сдружението за даряване на рековалесцентна плазма са имали среща с 

г-жа Фандъкова и д-р Барбалов, пращали са тир писма за съдействие от СО, работят с 

БЛС и МЗ, дали може на следващата комисия да ги изслушаме какви са предложенията. 

Д-р Койчев – Ще разгледаме предложенията им на следващата комисия. 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 09.30 часа. 

Протоколът е изготвен на 21.01.2021 г. 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 

експерт 
  

 

 
Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика Д-р Антон Койчев,дм 
 
Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Милка Христова 
 


